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ooooooooooooooO 
 
 6. ročník “frymburského Plesu v Opeře“ 

OOOOO oooo                                                 

Je úspěšně za námi a dle ohlasů se velmi líbil. Ples byl 
vyprodán do posledního místa. 150 cen v tombole 
zaručilo výhru téměř každému, 800 lístků do tomboly se 
prodalo během půl hodiny a děvčata, která lístky 
prodávala, se nehnula z místa. Výnos z tomboly činil 
16 000,- Kč a byl odveden do pokladny městyse, aby 
následně doputoval do mateřinky. Sponzorům bylo 
vícekrát poděkováno přímo na plese a jejich seznam 
předkládám ke konci tohoto příspěvku. Naši dobráci 
hasiči v čele s panem Václavem Lieblem se na jedničku 
zhostili pořadatelské služby. Kapela byla úžasná, 
program vyhovoval, takže se všichni dobře bavili. 
S velkou radostí jsem předal první cenu, malý skútr, 
který vyhrál náš frymburský občan Stanislav Zabilka, 
věřím že si jej on či  případně.jeho.synátor užijí.  

 

 
 
Děkuji.sponzorům:OOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Auto Linhart Borek ČB, A.S.A. České Budějovice s.r.o., 
Cukrárna Wellness Hotel Frymburk – p. Hana Jedličková, 
Český rybářský svaz – p. Langer, Eva Neumannová, 
Hotel Kupec, Hotel Maxant, Kadeřnictví Zlatka, Lipno 
Centrum, Lesní pension Kobylnice, Manikúra & Pedikúra 
p. Langerová, Manikúra & Pedikúra p. Procházková, 
Myslivecké sdružení – p. Hartl, Obchod s přírodními 
produkty – p. Nekolová , Obchodní domek Rillich, OTRE 
spol. s r.o., OK Signistav s.r.o., Pavel Mai, Radek Märtl, 
Průvodce GrenzGenial, Sport Řezáč, Skiareál Sternstein, 
Sportovní velkoobchod Slávik, SPAR – Boháč a spol.,  
Restaurace POHODA, Václav Schneider a Wellness 
Hotel Frymburk, díky  kterým byl ples tak kvalitní.PPPPP 
OOOOOOOOOOOOO

                   
Na závěr bych chtěl poděkovat za perfektní organizaci plesu kolektivu našich mladých, pod vedením sl. Jiřiny Řezáčové.  
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Zprávy z radniceOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO... 
OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Zimní údržba, jako každou zimu i tuto se systém údržby 
komunikací v katastru městyse projevil jako velmi funkční.  
Velmi dobře se osvědčil na podzim nově zakoupený silný, 
ale i hlavně pohyblivý traktor John Deere, který dokázal lépe 
než předchozí technika čistit hlavní tahy v městečku. 
Pracovní jednotka vedená panem Václavem Šislerem zvládla 
únorový příval s přehledem. Žádnou stížnost jsme nezazna- 
menali, pouze jsem registroval jakési bohapusté představy 
některých občanů ve smyslu subjektivně chybného výkladu 
tzv. chodníkového zákona (slovutného senátora Kubery).  
Ono  bez ohledu na to, co je kde  psáno, je realita daleko 
prozaičtější  jako ve všem, to znamená, kdo se nebál chopit 
se hrabla či lopaty a pomohl naší technice, měl.přirozeně 
lépe.a dříve uklizeno. Těmto občanům patří naše díky.OOO   
 
Byty a jejich tzv. přidělováníoOOOoooooooooooooooooo 
PPPPPPPPPPP                                                                                                               
To je nekonečné téma a je nutné se čas od času k němu 
vrátit a objasnit si pravidla. Současné zastupitelstvo, které 
vzešlo z voleb v roce 2010, si stejně jako ta předchozí 
ustavilo komisi jako poradní orgán ve věci přidělování bytů. 
Přesněji řečeno komise projedná zájemce o uzavření 
nájemního vztahu na jednotlivý byt a doporučí či sdělí 
zastupitelstvu svou představu. Zastupitelstvo potom na svém 
řádném jednání se buď se závěrem komise ztotožní či jej 
pozmění. V komisi vždy zasedá jeden z členů zastupitelstva, 
dříve to byl pan František Piskura a poté, co rezignoval na 
funkci zastupitele, je to pan Antonín Labaj. Za trvání práce 
komise jen jednou, co si pamatuji, zastupitelstvo pozměnilo 
závěr či doporučení komise a to ještě pouze jen pozastavilo 
s tím, že si vyžádalo jisté doplňující informace o zájemci.                                                                                                                          
Každý zastupitel hlasuje za sebe a veřejně. Není pravdou, že 
je dopředu stanoveno, kdo byt dostane. Každý byt se 
projednává individuálně v čase. Je ale zcela logické, že 
pokud se sejde více žadatelů na jeden byt, může jej dostat 
jen jeden, přesto se vždy stanoví pořadí a to pro případ, že 
by z nějakých důvodů nemohlo dojít k uzavření nájemní 
smlouvy. Pokud někdo chce byt získat, musí sledovat 
nabídku volných bytů k pronájmu na vývěsce či lépe ve 
zpravodaji. Přirozeně  a logicky tedy musí, pokud nebyl 
vybrán, žádat stále znovu a znovu, znovu upozorňuji žádosti 
se projednávají a posuzují vždy jen na konkrétní byt. 
Nevytváří se nějaký pořadník či seznam, do kterého by se 
sáhlo, z kterého by se vybíralo. Odmítám jakékoliv 
spekulace či zaručené informace, že ten či onen byt nemůže 
z toho či onoho důvodu někdo dostat.  Je pravdou, že byty 
městyse mají jistý sociální charakter a jsou tak vnímány  
i širokou veřejností. Tím myslím, že i nájemné zdaleka není 
tržní v těchto bytech. Na druhou stranu odmítám tvrzení, že 
tyto byty neposkytují dostatečný komfort úměrný výši 
nájemného.  

Aqua Zoo delfinárium ve Frymburku OOOOOOOOOO 
 PPPPPPPPPPP                                                                                                                                       
Od počátku letošního roku jsem absolvoval více jednání 
mezi investorem projektu panem L. Hrubým a majitelem 
Wellness Hotelu Frymburk panem B. Vágnerem. Řešilo se, 
zda Frymburk resp. areál hotelu by byl vhodným místem pro 
takovou atrakci jako je AQUAZOO s delfináriem. Hlavně se 
posuzovala poloha, logistické propojení, počet obyvatel a 
návštěvníků, spádová oblast, atraktivita území, podobné 
volnočasové aktivity, nezaměstnanost, zájem lidí o celoroční 
práci pod střechou a podobně. Z mého pohledu šlo hlavně o 

to, aby Frymburk dostal šanci a zdá se, že se to povedlo. 
Hned na prvním jednání jsem nicméně zdůraznil, že městys 
neposkytne pozemky ani žádné finanční garance či záruky 
za projekt či nějakou dotaci, tedy že se nebude přímo 
účastnit této investice. Vysvětlil jsem, že městys Frymburk 
vystupuje v takovýchto projektech pouze tak, že se snaží 
vytvořit vhodné podmínky, ale nikdy nevkládá svůj majetek 
ani.finanční prostředky, že tedy v žádném případě 
nepovažujeme a ani nevystupujeme jako podnikatelský 
subjekt. Investor dostatečně objasnil, že zdroj financování je 
čistě privátní záležitost a že po nás nepožaduje žádnou 
finanční ani podobnou spoluúčast či dotaci..Požadavkem                                                                                                       
investora bylo představit svůj záměr zastupitelům a tak se 
také stalo  na únorovém zastupitelstvu. Při tomto veřejném 
zasedání byl tedy oficiálně investorem, jež je zastoupen 
Mgr. Hrubým, představen záměr zbudování  AQUAZOO 
s delfináriem ve Frymburku. Tento nový objekt by měl být 
postaven v areálu Wellness Hotelu Frymburk a tím být jeho 
součástí. Investor společně s majitelem hotelu uzavřeli 
dohodu o způsobu založení nové společnosti. Projekt 
AQUAZOO  je soubor atrakcí od mořského vodního světa 
přes sladkovodní svět až po samotné delfinárium. Je to velmi 
příhodný projekt právě u nás na Lipensku, právě u největší 
vodní plochy v České republice. Zároveň se jedná o 
nevídanou atrakci, která je ale celoroční a nemá na její 
provoz vliv počasí a to je to, co potřebujeme pro oživení a 
rozšíření nabídky pro volný čas. Vedle lipenské Stezky 
v korunách stromů s roční návštěvností přes dvě stě tisíc 
návštěvníků by se tak jednalo o další velmi významnou 
investici, která by měla obrovský pozitivní dopad na zvýšení 
atraktivity našeho Frymburku. Mezi řadou pozitiv, že tato 
téměř čtvrtmiliardová investice by byla realizována ve 
Frymburku, je nutné zmínit přínos v podobě nových 
pracovních míst, a to jak již při stavbě samé,tak hlavně poté, 
v trvalém provozu. Zastupitelé projekt jednohlasně podpořili 
a přijali k tomu příslušné závazné usnesení, jím se bude úřad 
městyse řídit v dalším procesu, hlavně stavebním řízení.  

Ve Frymburku si pitnou vodu nepodražímeOOOOOO  
OOOOOO                                                                                                                  
Zastupitelstvo městyse na svém únorovém zasedání 
rozhodlo na základě finanční analýzy současného stavu 
hospodaření s vodohospodářským majetkem městyse, že již 
není důvod zdražovat cenu vodného a stočného v našem 
městečku v následujícím hospodářském roce 2013/2014. 
Velmi dobře se na hospodaření projevila investice propojení 
vodovodního řadu na Lipno a tím možnost prodávat vodu do 
okolních obcí, konkrétně tedy Lipna nad Vltavou. 
Samozřejmě, že prvotní investicí bylo zajistit dostatek 
zdrojů pitné vody a potom propojení řadů. Toto koncepční, 
strategicky dobré, rozhodnutí učinili zastupitelé již v letech 
předchozích a ne vždy to bylo jednoduché a jednoznačné. Je 
možné nahlédnout do jednotlivých výsledků hlasování 
v letech minulých. Vždy tyto investice vyvolávaly diskuzi a 
vášně, jelikož s sebou nesly nutnost zvyšování cen vodného 
a stočného, než jsme dospěli k rovnovážnému hospodaření, 
které je stanoveno i příslušným zákonem. Přesto jsme vždy 
měli cenu vodného a stočného na nižší úrovni v porovnání 
s blízkým okolím. Na závěr ale musím uvést a znovu 
zdůraznit skutečnost, že my jsme si cenu vodného nezvýšili, 
nicméně stát nám  ji o procento zdražil vlivem zvýšené 
sazby DPH, ale proti tomu jsme bezmocní a tyto prostředky 
budou a jsou odváděny do státní, ne obecní kasy.OOOOOO 
                                                                 
                                                                 Oto Řezáč - starosta
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V MĚSÍCI BŘEZNU  

GRATULUJEME  

TĚMTO OBČANŮM 

Baldová Miloslava                 60 let    
Hýblová Hana                        60 let 
Petričáková Jaroslava            60 let 
Vychytilová Eva                    60 let 
Jotovová Marie                      65 let 
Linha Rudolf                          70 let 
Behenská Mária                     76 let 
Dvořák Josef                          76 let 
Melcher Horst                        79 let 
Doskočilová Marie                81 let 
Švingr Jiří                              85 let 
Bínová Františka                          87 let 

 

 

 

Městys Frymburk pronajme bytovou 
jednotku 3 +1 v čp. 138 

(pokoj 20 m2 + pokoj 12 m2 + pokoj 
12 m2 + hala 10 m2 + kuchyň 9 m2 
+ předsíň + koupelna + WC + sklep 

 + balkon).Nájem  1700 Kč, zálohy na 
služby 5000  Kč, dálkové  vytápění.  

Žádosti předkládejte dle schválených 
všeobecných podmínek  

pro přidělení bytů 
 (www.frymburk.info ) do 15.3.2013. 

V měsíci březnu 2013 bude 
pracovnice ÚM přítomna na radnici 

v sobotu 16.3.2013 
 od 8,00 do 12,00 hodin. 

Zasedání ZM se bude konat  
20.3.2013 od 17,00 hodin v obřadní 

síni ÚM Frymburk. 

MATEŘSKÁ ŠKOLA - 

PODĚKOVÁNÍ 

Jménem všech dětí mateřské školy 
bych chtěla poděkovat městysi 
Frymburk za finanční sponzorský dar 
(výtěžek z tomboly 16 000,- Kč – Ples 
městyse Frymburk). Poděkování patří 
také těm, kteří si lístek do.tomboly 
zakoupili. 
Finance využijeme na nákup nových 
kol,.odrážedel.a.sportovního.vybavení.
Ještě.jednou.děkujeme.OOOOOOOO
OO 
                                     Učitelky a děti MŠ 
                                                                                                                  

VÝBĚROVÉ ŘÍZENÍ 

Městys Frymburk vyhlašuje výběrové řízení na dodavatele služeb – zajištění 
občerstvení v pivním stanu v období konání frymburských slavností konaných ve  
dnech 14.-16.6.2013.OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Nájemce dostane k dispozici výhradní právo na provoz občerstvení v pivním stanu 
o rozměru 10 x 30 m. Veškeré akce, jež se po dobu 3 dní slavností ve stanu budou 
odehrávat, jsou plně financovány z rozpočtu městyse. 

Podmínky k pronájmu 

- zajištění 500 porcí guláše včetně plast. talířků a lžic na páteční zahájení 
slavností zdarma, výdej zajistí úřednice z radnice 

- poskytnutí 100 piv zdarma po dobu zahájení slavností 
- zajištění bezplatného občerstvení pro účinkující ve stanu 
- zajistit si dostatečnou kapacitu WC 
- zajistit hlídání stanu proti vandalům 
- zajistit provoz služeb občerstvení min. po dobu konání veškerých akcí 

odehrávajících se ve stanu a na náměstí 
- zajistit každodenní úklid prostor stanu a přilehlého okolí 
- zajistit dostatečné množství i sortiment alkoholických a nealkoholických 

nápojů a rychlého občerstvení 
- mít potřebné živnostenské oprávnění OOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 

                                           
Zájemce mimo tyto podmínky ve své žádosti též uvede výši finančního příspěvku, 
který městysi poskytne, zároveň samozřejmě může povinné podmínky rozšířit o své 
nápady.a.náměty.kkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkkk
kk 

Termín uzávěrek přihlášek je do 31.3.2013 na podatelnu úřadu městyse.O 

 

PŘEVOZ FRYMBURK FRÝDAVA 2013 

 Jak jsem již informoval, uzavřely obec Přední Výtoň a náš městys dohodu o 
pronájmu převozu. Cíl, nebo chcete-li záměr  této dohody je to, abychom lépe mohli 
řešit tuto službu ve smyslu naplňování poslání investic do okružní Polipenské 
cyklostezky: Frymburk – Lipno nad Vltavou - Přední Výtoň – Frýdava – Frymburk. 
Právě tyto nemalé, milionové investice a masivní rozvoj sportovních aktivit na 
cyklostezce vyvolal zcela logicky i nutnost zařadit převoz jako nedílnou součást 
této volnočasové infrastruktury – atrakce. Jelikož jsme hospodářsky závislí na 
turismu, tak musíme koncepčně řešit i takové otázky jako jsou doprovodné, ale 
nezbytné služby, infrastruktura, do které je nutné zařadit  i převoz. Mám tím hlavně 
na mysli sledovat cenu, kvalitu a rozsah takovýchto aktivit. K čemu nám budou, 
pensiony, restaurace, obchody, cukrárny, kadeřnictví, kosmetiky  a ostatní provozy, 
když host vynaloží neúměrnou částku či jiný tzv. pseudopoplatek za vstup, 
parkování, koupání, slunění, odložení věcí, převoz a jiné?  Netvrdím a nikdy bych 
nebyl pro to,že by tyto služby neměly být ekonomicky soběstačné, že by měly být 
nějak výrazně dotovány z obecního rozpočtu. Vraťme se ale k převozu samotnému, 
úřad městyse hledal způsob jak tedy naplnit zadání  a společné očekávání 
(rozumějme všech tří obcí) a nakonec se  rozhodl  pro jistou formu spolupráce se 
subjektem, jež má potřebná oprávnění. Podmínkou je vedle kvalifikačních 
předpokladů i místní příslušnost, tedy Frymburští a zachování cen z roku 2012 a 
rozšíření jízdního nepříplatkového řádu.OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
 Po poměrně dosti bouřlivé diskusi se 4 zastupitelé vyjádřili pro uzavření 
smlouvy s p. Bouchalem a p. Kubátem, kteří mají potřebná oprávnění a praxi 
v provozu lodní dopravy a přepravy a mohou okamžitě zahájit provozování prámu. 
V rámci platné legislativy uzavřu nájemní smluvu s výše.jmenovanými.OOOOOOO  
                                                                                                     
                                                                                                     Oto Řezáč - starosta 
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Bocca  - turnaj 14. 2. 

České Budějovice   

Vstup do turnajů Boccii zvládli malí 
" Frymbočaři " perfektně. Sice 
zaúřadoval malý šotek, který nám 
zabránil regulérně závodit, ale skvělí 
organizátoři nám vyšli vstříc a 
umožnili nám odehrát dvě hry a  
jako bonus na konec děti hrály dvě 
směny s vítězi turnaje. Sice jsme 
prohráli 1:2, ale líto nám to není. 
Jsme oficiálně (jako rovnocenní 
partneři) pozváni na druhý jarní 
turnaj, který se koná 5.března. Navíc 
děti dělaly i dobré jméno naší škole  
(byly velmi chváleny za slušné 
chování). Na závěr mi dovolte moc 
poděkovat rodičům Páji Mrkáčka, 
kteří nám zajistili a zaplatili dopravu 
do Českých Budějovic a zpět. Moc 
si jejich sponzorování vážím a 
ještě.jednou.děkuji.OOOO 
                       Gabriela Hartmanová 
 

 

pppppp gggg        gggggg 
ZVEME VÁS NA  

 VEČERNÍ POSEZENÍ 
s Gábinou Maliňákovou 

 výroba velikonočních dekorací 
 a ozdob 

Úterý 19.3. od 18,00 hodin 
v obřadní síni městyse Frymburk. 

S sebou si vezměte 30 Kč. 

 
 
 

Frymburské ženy – Čiháková Marcela 

Halové turnaje mladších přípravek  
"Pošumaví 2013" 

 Mladší přípravka FC Šumava Frymburk ročník 2004 a mladší, sehrála v lednu a 
únoru letošního roku čtyři halové turnaje. Soupeřem jim byly týmy z Větřní, 
Loučovic a V. Brodu. Každy tým uspořádal jeden turnaj.pppppppppppppp 
lllllllllllllllllllllllllll  
Poslední turnaj jsme sehráli v tělocvičně naší ZŠ Frymburk v sobotu 
16.02.2013.oTurnaj ve Frymburku vyhrál tým z Větřní, na druhém místě se umístnil 
Frymburk, třetí skončily Loučovice a čtvrtý V. Brod.pppppppppppppppppppppppp 
)))))))))))))))))))uuuuuuuuuuuuuuuuuuu 
Celkovým vítězem ze všech čtyř turnajů se stal tým Větřní, druhé skončily 
Loučovice, třetí FC  Frymburk a čtvrtí hráči z V. Brodu. 

 Nejlepším brankářem všech turnajů byl trenéry vyhodnocen Jakub Kocourek z 
týmu Loučovic, nejlepším hráčem turnajů Traplová Sára z týmu Větřní a nejlepším 
střelcem Votýpka Jan také z týmu.Větřní.OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
Větřní.llllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllllll llllllllllllll  
Trenéři pak vybrali i nejlepší hráče jednotlivých týmů:  

za       Větřní:              Čuri Alexoooooooooooooo 
za       Loučovice:        Dočekal Benjaminooooooo 
za       Frymburk:         Malina..Matějooooooooooo 
za       V. Brod:            Musil Lukáš 

Všechny týmy dostaly krásné poháry a vyhodnocení hráči sportovní upomínkové 
 předměty a úplně všichni hráči malou sladkost od našeho oddílu FC Šumava nebo 
suvenýr od pana učitele Ševčíka.jjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjjj jjjjjjjjjjjjjjjj  
  
Děti z  přípravky děkují všem pořadatelům za uspořádání turnajů, bylo to příjemné 
zpestření zimní přípravy.PPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPPP 
Celá naše mladší přípravka děkuje paní ředitelce Minaříkové za bezplatné zapůjčení 
tělocvičny ZŠ na turnaj uspořádaný ve Frymburku, panu učiteli Ševčíkovi za ceny 
do turnaje a panu Boháčovi za odvozy dětí na turnaje.PPPPPPPPPPPPPPPPPPPPP    
                                                         
                                                         Za přípravku FC Šumava Frymburk - Juhaňák František   

Technický sedmiboj 

 V měsících leden a únor se uskutečnil již 16.ročník technického sedmiboje 
dvojic o putovní pohár starosty městyse. V letošním roce se přihlásilo 19 dvojic. 
V lednu proběhly boje ve skupinách, z nichž pouze vítěz měl zajištěný postup do 
finále. Vzhledem k přihlášenému počtu dvojic se do baráže kvalifikovaly dvojice 
z druhých míst a losem jedna dvojice ze třetího místa. Barážová skupina se 
uskutečnila dne 23.2.2013 a byla napínavá až do samotného závěru. Vlastně až 
poslední disciplina rozhodla o posledním postupujícím do finále.  

Do finále se kvalifikovalo pět nejlepších, osvědčených dvojic. Nakonec tedy složení 
finálové skupiny vypadá následovně: pánové Malina a Micák, Šisler nejst. a Šisler 
nejml., Šisler a Račák, Schneider a Berit a pánové Skipala a Šuník ml.. 

 Souboje ve finálové skupině se uskuteční v sobotu 2.března od 08,00 hodin 
v naší tělocvičně. Souběžně s naším sedmibojem probíhá i větřnínský sedmiboj. 
Zde je již dohráno a první dvě dvojice pro superfinále jsou již známé. Zákulisní 
informace nám prozradily, že se na superfinále 9.března chystá poměrně početná 
skupina větřnínských „rowdies“. V uplynulých třech letech se našim sousedům 
nepodařilo toto klání vyhrát a tak doufají, že za pomoci jejich početného publika se 
jim to podaří letos poprvé. Tímto zveme příznivce frymburského sedmiboje, aby 
přišli 9.3.2013 podpořit naše reprezentanty v těžkém, téměř mezinárodním, klání. 
                                                                                                                           M.Flígr 
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Upozornění 
v pátek dne 15.3.2013 

bude knihovna   
uzavřena 

 

Riviera Lipno 
v Lipně nad Vltavou 

přijme recepční, AJ (NJ).  
Kontakt: Damianová,  

tel.: 602 347 779 

 

Přijmeme řidiče turistického 
vláčku na sezónu 2013  

 

Požadujeme řidičský průkaz 
D,E, profesní průkaz, čistý 
trestní rejstřík, posudek o 

zdravotní způsobilosti k řízení 
motorových vozidel,  

praxe min. 5 let. 
 

Základní znalost světového 
jazyka výhodou. 

Kontakt: tel. 777 220 312, 
email: info@jd2trains.cz 

 

Nabídka dřeva  
z vlastního porostu 

k samovýrobě v lokalitě  
Frymburk / Světlík. 

Bližší informace a kontakt:  
Mikešová Martina 
+ 420 606 797 979 

 

Koupím staré pivní lahve s 
litými nápisy nebo erby, 

reklamní cedule, sifonové lahve 
s motivy Frymburka 

 
volejte mob.: 723 747 750 

LIPNO CARD pro občany žijící v obcích 

Svazku lipenských obcí za 20 Kč 

Pro občany trvale žijící v obcích Svazku lipenských obcí (Černá v Pošumaví, Frymburk, 
Hořice na Šumavě, Horní Planá, Ktiš, Loučovice, Nová Pec, Přední Výtoň, Stožec, Vyšší 
Brod) připravila společnost LIPENSKO kartu, se kterou bude možné čerpat slevy a výhody, a 
to po celý rok, tedy  
od 1. listopadu 2012 do 31. října 2013. LIPNO CARD lze zakoupit v Infocentru Lipno za 20 
Kč a využívat s ní je možné například tyto slevy: 
- 20% při koupi dvou- a vícedenního skipasu v období do 21. 12. a od 10. 3.  
- 20% při koupi tří- a vícedenního skipasu v období od 6. 1. do 31. 1. 2013  
- 10% a ve vedlejší sezóně dokonce sleva 30% při vstupu do bazénu  
- 25% na koupi skipasu při zapůjčení lyží v INTERSPORT RENT 
- při zakoupení jedné jízdy tobogánem na Stezce korunami stromů druhá jízda zdarma  
- při zakoupení pěti jízd na Bobové dráze šestá jízda zdarma 
- na out- i indoorové sporty, vstupy do galerií a ZOO a dalších atraktivit (Hopsárium, 
Lezecká stěna apod.) 
- v restauracích atd. 
V létě se pak můžete těšit na 15% slevu na vstup do Aquaworld Lipno, 20% slevu na vstup 
do Lanového parku Lipno, slevu až 40% na vybrané produkty v půjčovně sportovního  
vybavení INTERSPORT RENT nebo slevu 10% v Bikeparku Lipno. 

Dalších více jak 40 služeb, které slze čerpat s LIPNO CARD se 
slevou či výhodou, naleznete na www.lipnocard.cz. 

Přijďte si pro svou LIPNO CARD do Infocentra Lipno, které je 
otevřeno  pondělí – neděle  9.00 – 17.00 hodin  

PRANOSTIKY NA MĚSÍC BŘEZEN   

Kolik mlh v březnu k nebi stoupá, tolik bude ještě mrazů po Velikonocích. 
Jestli březen kožich stáhl, duben rád by po něm sáhl. 
Březnový sníh zaorati jest, jako když pohnojí. 
Březen bez vody – duben bez trávy.                                           
Mnoho dešťů březnových – hubené léto. 

  7.březen – O svatém Tomáši sníh bředne na kaši. 
10.březen – Mrzne-li na den Čtyřiceti mučedníků, bude úrodný rok.                       
12.březen – Na svatého Řehoře, ledy plují do moře, vlaštovičky od moře. 
19.březen – Na svatého Josefa sníh – urodí se hojně bílého jetele. 
19.březen – Pěkný den na svatého Josefa zvěstuje dobrý rok. 
25.březen – Svítí-li slunce na den Zvěstování Panny Marie, bude úrodný rok.                                                                   

           V. JARNÍ PLES WELLNESS HOTELU FRYMBURK                                                                                                             

                         Změna termínu:  6.4.2013 
 
Program večera:                                                                 
- 2 taneční vystoupení skupiny Caramelka                                 
- jako hlavní host vystoupí imitátor Petr Jablonský 
- k tanci a poslechu zahraje skupina Swing Band Agria 
- v lobby baru proběhne diskotéka DJ Toma Herbera 
   z Rádia Kiss   Jižní Čechy   
- v průběhu večera bohatá tombola 
 
Vstupné:  Restaurace  - 350,- Kč 
                 V ceně vstupenky je již welcome drink a drobné občerstvení 
 
Vstupenky budou v předprodeji od 1.3.2013 v hotelové recepci.  
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Frymburští fotbalisté zahájili zimní přípravu a absolvovali  

soustředění v Borovanech! 

Další informace z dění fotbalového oddílu nám sdělil opět trenér A týmu Vlastimil Mertl!  

 Již 25.1. oba týmy dospělých zahájily zimní přípravu. I vzhledem k zimním nástrahám, kdy jsou podmínky pro trénování velmi 
složité, tak je většina tréninků směrována do školní tělocvičny. Trénovali jsme 3x týdně. Vždy, když počasí dovolí, jdeme na 
výběhy do terénu. Snažíme se nabrat co nejvíce fyzičky na jarní mistrovské zápasy. Musím hráče pochválit za přístup k tréninkům 
i za účast na nich, i když ta by mohla být vždycky lepší! To ale záleží vždycky na hráčích samotných. 

  Náš kádr jsme hodně posílili, protože se do něj vrací z Českého Krumlova Lukáš Matuš a z Roudného Zdeněk Vrátil. Oba tito 
hráči mají divizní zkušenosti a to je pro celý tým hodně dobře. Navíc se ještě vrací z Větřní Jirka Opekar a zájem máme o mladíka 
Petra Tichovského, který je také prakticky rodilý Frymburák. Jenže ten v brzkém mládí odešel do Českého Krumlova na 

přestup,a.proto.nás.ještě.čekají složitá jednání 
s vedením…Č..Krumlova..o..jeho uvolnění!OOOOO 
  I když se hodně běhá, tak začínáme postupně 
přecházet na hřiště, aby kluci taky věděli, že 
k fotbalu patří i míč. Sehráli jsme tedy v Českém 
Krumlově na umělé trávě přátelský zápas proti Horní 
Plané, který skončil 2:2, o góly se postarali Nekola a 
Vrátil.  
 Koncem února jsme absolvovali zimní 
soustředění v Borovanech, kde se nám hodně líbilo a 
podle mého jsme i hodně natrénovali. Bylo nás na 
soustředění 16, což je celkem dobrá účast a věřím, že 
jsme i natrénovali a také utužili partu, která je pro 
fotbal hodně důležitá! Věřím, že všechno to, co 
v tomhle zimním období děláme, se nám v jarní části 
vrátí. Na soustředění jsme také odehráli dva přátelské 
zápasy na borovanské umělce. Oba zápasy jsme 
bohužel prohrály, ale pokaždé po celkem dobrých 
výkonech. A výsledky jsou zde! 

 
Olešnice – Frymburk 4:3 Vrátil, Tichovský, Skipala                    Ledenice – Frymburk 5:3  Matuš, Skipala, Vrátil z penalty 

Výsledky v přípravných zápasech pro mě nejsou tolik důležité a šanci v nich dostávají všichni hráči ze širokého kádru! Postupně 
teď začneme ubírat na intenzitě a přecházet na trénincích k herním činnostem a ladit formu k mistrovským zápasům, které nám již 
začínají v březnu. Na první jedeme 23.3. do Stach!OOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOOO 
                                                                                                                                                                                           Vlastimil Mertl 
 

 

BŘEZNOVÁ AKCE NA STERNSTEINU  

S PRŮVODCEM GRENZGENIAL 

 

 Lyžování pro dva za cenu jednoho! 

 
Po předložení průvodce GRENZGENIAL na pokladně Sternsteinu platí pouze jedna osoba a druhá osoba obdrží celodenní 
skipas v hodnotě 25 € ZDARMA. Akce platí každý den včetně víkendů.  
 
Průvodce GRENZGENIAL pořídíte za 200 Kč např. v cestovní agentuře OTRE, půjčovnách Lipno Centrum či Sport Řezáč 
nebo ve většině frymburských hotelů a penzionů. 
  
Průvodce GRENZGENIAL = turistické informace, tipy a atraktivní výhody z Lipenska, Č. Krumlova, rakouské i bavorské části 
Šumavy v hodnotě přes 1000 €!Skiareál Lipno, Hochficht, Stezka korunami stromů, aquapark Frymburk, půjčovny, wellness, 
bowling, squash, restaurace, vyhlídkové plavby po Lipně i Dunaji, muzea, galerie, levnější pohonné hmoty a mnohé další výhody.  

www.grenzgenial.cz 
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Zveme Vás na veřejnou besedu 

Alternativní možnosti rozvoje turistiky ve Frymburku 

8.3.2013 v 19:00 hodin muzeum Frymburk 

První část besedy naváže na listopadovou besedu o lyžování ve Frymburku a stručně shrne, jak se od 
té doby vyvíjela jednání o modernizaci skiareálu a situace při přípravě změny územního plánu č. 6. 

Ve druhé části besedy budou představeny některé alternativní možnosti rozvoje turistiky vhodné pro 
Frymburk a jeho okolí a jejich základní smysl. Podstatou všech těchto alternativ je snaha o zvýšení 
atraktivity Frymburka pro návštěvníky při využití současných předností obce a jejího okolí a při 
zachování přírodních a historických hodnot. Příkladem takových možností je připravovaný projekt 
ekozóny v Černé zátoce u Vřesné s naučnou stezku, obnova studánek, vytvoření systému značených 
turistických stezek spojujících zajímavá místa v blízkosti městyse, atd. 

V diskusi uvítáme Vaše dobré nápady a podněty k tématu, případně i nabídky spolupráce při jejich 
realizaci. Těšíme se na Vaši aktivní účast a na otevřenou debatu. 

Za občanské sdružení ŠumavaNEnaprodej 

Monika Krolová, Vladislav Smolka 

 

 

 

III. HASIČSKÝ PLES 

Sbor dobrovolných hasičů Frymburk 
 srdečně zve všechny občany nejen našeho malebného městečka na  

III. Hasi čský ples, který se uskuteční dne 9.3. od 20 hodin 
 v sále Penzionu Stará škola. 

Pro dobrou náladu zahraje kapela MRAMOR a samozřejmě nebude chybět 
 bohatá tombola 

Vstupenky bude možno zakoupit v předprodeji od 4.3. v Infocentru na náměstí 
a v Restauraci Na Rynku, popřípadě v den konání plesu  

od 19 hodin v sále Penzionu Stará Škola. 
 

Cena slosovatelné vstupenky je 100 Kč.           

O přijatelné ceny  občerstvení se postará pan Markovič. 

Pevně věříme, že se společně s námi dobře pobavíte a těšíme se na Vaši návštěvu. 

Za SDH Frymburk starosta Bc. Pavel Trávníček a jednatelka Bc. Radka Kubátová. 
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VELIKONOCE 2013 
Srdečně Vás zveme k oslavám Velikonočních svátků 

                               

 
 

                                                                                                                                  P.Ivan Marek Záleha, O.Praem. 

 

 

 

ÚNOR 2013                                                                                     
Údaje z frymburské meteostanice                                  
našeho městyse a základní školy 

 

 
 

                           FRYMBURSKÝ ZPRAVODAJ 
                                Vydává Úřad městyse ve Frymburku 1x za měsíc 

                       Řídí redakční rada: O.Řezáč, M.Šuníková 
                      Zodpovědný redaktor: S. Märtlová, tel. 724 966 060 
                            Tisk Úřad městyse Frymburk, počet výtisků 530 

                         www.frymburk.info

 

 

 

 

datum/farnost Světlík Frymburk Horní Planá 
Černá v 

Pošumaví 
Hořice na 
Šumavě 

28.3.  
Zelený 
Čtvrtek 

18.15 
mše sv. 

16.30 
mše sv. 

------------- ------------ -------------- 

29.3. 
Velký Pátek 

18.45 
obřady 

umučení 
------------- 

17.00 
obřady 

umučení  
------------ ------------- 

30.3. 
 Bílá Sobota ------------ 

18.00 
obřady 

vzkříšení 

20.45 
obřady 

vzkříšení 
------------- ------------- 

31.3. 
Hod Boží 

Velikonoční 

8.30 
mše sv.  

(s žehnáním 
pokrmů) 

10.00 
mše sv. 

(s žehnáním 
pokrmů) 

11.30 
mše sv. 

(s žehnáním 
pokrmů) 

------------ ------------- 

1.4. 
Velikonoční 

Pondělí 
------------- ------------ ------------- 8.30 10.00 

 

zpovídání (středa) 20.3. 
17.00 - 19.00* 

(úterý) 26.3. 
14.00 –18.30* 

(pátek) 22.3.  
 15.00 -19.00* 

(sobota) 23.3. 
17.30 - 19.00* 

(čtvrtek) 21.3. 
16.00 – 17.00 

Průměrná teplota (7, 14, 21 h)     0.0°C 
Průměrná teplota (všechny hodnoty)   -1.0°C 
Nejvyšší teplota - 01.02. 00:00    7.3°C 
Nejnižší teplota - 11.02. 05:20 -21.3°C 
Průměrná teplota v 7 h   -1.6°C 
Průměrná teplota v 14 h    0.5°C 
Průměrná teplota v 21 h  -1.7°C 
Průměrná maximální teplota    1.3°C 
Průměrná minimální teplota   -3.5°C 
Nejteplejší den (max. prům. teplota) - 07.02.     7.3°C 
Nejchladnější den (min. prům. teplota) - 11.02. -10.6°C 
Klasifikace dnů 
Arktické: 0 
Ledové: 13 
Mrazové: 21 
Chladné: 28 


